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BROI.0012.7.1.2018 
 

Protokół nr 21/18 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 17 stycznia 2018 roku 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Jerzy Pawłowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dnia 17 stycznia 2018 
roku o godzinie 1415 otworzył obrady Komisji Rewizyjnej. Następnie powitał członków 
Komisji i Panią Monikę Leśniewską – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Pismo skarżącego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

3) Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji odczytał porządek obrad komisji: 
Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr  20/17 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 20 listopada  2017 

roku.  
5) Zapoznanie z protokołem nr 19/17 z kontroli przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny 

Komisji Rewizyjnej w dniu 7 grudnia 2017 r. w  Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej 
„Jaś” i Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu.   

6) Rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Zarządu Powiatu we Włocławku.  
7) Sprawy różne. 
8) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego porządku 
obrad? W związku z brakiem wniosków w sprawie zmiany porządku obrad Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
  



2 
 

 
4) Przyjęcie protokołu nr 20/17 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 

20 listopada 2017 roku. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, że z posiedzenia Komisji z dnia 20 
listopada 2017 r. został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony 
Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego 
protokołu? Uwag nie było, dlatego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 20/17 z dnia 
20 listopada 2017 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciwko – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 20/17 z dnia 20 listopada 2017 roku. 

5) Zapoznanie z protokołem nr 19/17 z kontroli przeprowadzonej przez Zespół 
Kontrolny Komisji Rewizyjnej w dniu 7 grudnia 2017 r. w  Placówce Opiekuńczo – 
Wychowawczej „Jaś” i Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Małgosia” 
w Brzeziu.   

 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z kontroli przeprowadzonej przez Zespół 
Kontrolny Komisji Rewizyjnej Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej w Brzeziu został 
sporządzony protokół.   Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi do treści protokołu? 
Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
został przyjęty.   
 

6) Rozpatrzenie ponownej skargi na działalność Zarządu Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż w dniu 04.01.2018 r. (data wpływu do Starostwa 
Powiatowego we Włocławku – 05.01.2018 r.) skarżący ponownie złożył skargę na 
działalność Zarządu Powiatu (załącznik nr 5 do niniejszego protokołu).  W skardze nie 
wskazał jednak nowych okoliczności w sprawie ani też dowodów.  Przewodniczący Rady 
wystosował również pismo, odpowiedź do skarżącego (załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu).   
Radny Roman Gołębiewski powiedział, że żadne nowe okoliczności nie nastąpiły. Radny 
pozostaje przy zdaniu, które wcześniej wypowiadał. Nie ma sensu dalsza dyskusja. Nic 
nowego nie dzieje się w sprawie. Radny zaproponował przegłosować projekt uchwały.  
Przewodniczący Komisji podzielił stanowisko radnego. Przepis kpa mówi o nowych 
okolicznościach i dowodach. Nie ma wskazanych nowych okoliczności ani też dowodów.  
Skarżący powołuje się na opinię radcy prawnego. Opinia była dołączona przez skarżącego do 
poprzedniej skargi i nie jest nowy dowód. Z przepisu art. 239 kpa wynika, że jeżeli nie zostały 
wskazane nowe okoliczności podtrzymuje się rozstrzygnięcie wyrażone w uchwale w sprawie 
rozpatrzenia skargi. Z dyskusji wynika, iż brak jest nowych okoliczności i dowodów. 
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Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi 
(załącznik nr 6 do niniejszego protokołu).  
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest przyjęciem projektu uchwały  
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 3 
Wtrzymało się – 2  
Przeciw – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt uchwały.  
 

7) Sprawy różne  
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
przedstawić wnioski, oświadczenia? Radni nie złożyli wniosków.  
 

8)  Zamknięcie obrad komisji. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
17 stycznia 2018 roku o godzinie 1435 posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
we Włocławku.   
 

  Przewodniczący  
Komisji Rewizyjnej 
 
Jerzy Pawłowski 

           Sekretarz 
  Komisji Rewizyjnej  
 
   Karol Matusiak   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ….. 


